
Svitenes iedzīvotāju padomes kopsapulces protokols 05/24 

Svitenē 

 2024.gada 16.septembrī. 

Sapulce tiek atklāta plkst.19.15 

Sapulces norises vieta: Svitenes saieta nams, MPP telpās  

Sapulcē piedalās: Vita Reinfelde, Ina Čekava, Gundega Kaulene, Maruta Štelce – Kaulene, Laura Upīte 

Sapulcē nepiedalās: Sandra Kerēvica 

Darba kārtība: 

1. Sapulces laika maiņa  

Ņemot vērā, katra padomes dalībnieka viedokli un argumentus, nolemts, ka turpmāk tiek mainīts 

tikšanās laiks sapulcēm. Turpmāk padomes sapulces notiks 1x mēnesī otrdienās, plkst.18.00 

2. Iedzīvotāju kopsapulce 

Tiek diskutēts, kad un kāda veida sapulci rīkot iedzīvotājiem.  

Pieņemts lēmums, ka optimālais datums varētu būt 02.11.2024. Tēma: Tikšanās ar Bauskas 

komunālo servisu un Rundāles apvienības pārvaldes, saimnieciskās nodaļas vadītāju Ralfu 

Šastakoviču . 

3.  Nedrošās un neapsekotās kanalizācijas akas.  

Vēl aizvien Svitenes pagastā  ir atvērtas un nepilnīgi nosegtas kanalizācijas akas, kurām nav veikta       

apsekošana. Saprotams, ka iedzīvotāju padomei pašām jāinformē un jālūdz Bauskas komunālservisu 

veikt apsekošanu un sakārtot akas. Ja gadījumā kāda no akām nav viņu apkalpošanas teritorijā, tad 

informēt mūs par to.  

Jāprecizē arī informācija par to, vai Svitenē ir aka, kas paredzēta ugunsdzēsējiem ūdens ņemšanas 

vietai. Pašlaik vienīgā zināmā vieta ūdens ņemšanai ir upīte Virsīte. Ugunsdzēsības hidrantiem un 

to aku vākiem jābūt sarkanā krāsā, ja tāda ir pieejama.  

4. Viedais ciems.  

Viedais ciems nav pagasts kā tāds, tie ir ciemi. Piemēram Svitenes pagastā var būt vairāki ciemi – 

Svitene, Tīrumi u.c.  

Lai būtu Viedais ciems, obligātas ir divas prasības:  

1. Kāda tehnoloģija, kas tiek izmantota. 

2. Nepieciešams stratēģiskais attīstības plāns.  

Kā idejas rodas, ka varētu ieviest pagastā apgaismojumu, kas lādējas uz saules paneļiem, izveidot 

afišu dēli kā gaismas stabu, kurā būs aktuālā informācija un bildes par Sviteni. Veidot viedo bērnu 

laukumu.  

Vienojamies, ka oktobrī tiks apgūta vairāk informācija par Viedo ciemu un sagatavots uzmetums 

stratēģiskajam plānam.  



5. Signalizācija Svitenes Tautas namā. 

Saņemtas vairākas sūdzības no iedzīvotājiem, ka Svitenes tautas namā skan signalizācija. Novērots, 

ka pēc signalizācijas skanēšanas ilgstoši neierodas neviens no atbildīgajiem dienestiem veikt 

pārbaudi. Saprotams, ka šī signalizācija nav apsardzes signalizācija, bet gan evakuācijas, kas 

signalizē par draudiem. Nepieciešams precizēt, kas atbild par signalizāciju,  un lūgt sakārtot un veikt 

pārbaudi signalizācijai. 

Sapulce tiek slēgta plkst. 20.30.  

Sapulces vadītājs: Vita Reinfelde 

paraksts, tā atšifrējums  

Protokolists: Maruta Štelce – Kaulene  

paraksts, tā atšifrējums 

 


